
V OBČINI CENTER PRIPRAVUAMO POSVET O MLADINSKIH ODKLONOSTIH

Pomembno je,da delamo z mladimi
Nl naključje, da smo za pogovor poproslli Marljo

Lullk-Peternel, kl }e blla dolga leta mladlnska sodnlca
za mladoletnike. Tovarlšica je tudi vodja odbora, kl že
od oktobra prlpravlja <gradlvo za posvet

»Podatki o odklonostjh
med mladimi zlasti pa njihove
širše in otje življenjske oko-
liščine ter ryihove osebne raz-
vojne stiske so bile podlaga za
razmislek o bolj pogloblje-
nem prostovoljnem delu z
mladimi v krajevni skupnosti.
Iz podatkov lahko ugotavlja-
mo, da javno zelo odmevni
primeri mladoletraškega pre-
stopništva in res tudi žalostni
primeri nasilja niso po obsegu
najbolj zaskrbljujoči; pred-
ryači alkoholizem, ki je često
tudi neposreden povod za
prestopništvo in zlasti tudi za
nasilje,« je povedala Marija

Lulik-Peternel.
— Kakšne so nove oblike

prostovoljnega dela?
»Mladi potrebujejo več sa-

moiniciative, konkretne ude-
ležbe pri odločanju, kako naj
se odvija njihovo življeiye v
krajevnih skupnostih. Zelo
pogosto se še dogaja, da sta-
rejši določamo, kaj naj otroci
in mladi delajo. Na igriščih
smo jim na primer določili ve-
likost prostora in način igre -
vse to pa ne prenese spre-
memb, ki jih otroci in mladi
potrebujejo pri kreiranju svo-
jih iger in zabave. Tako so
igrišča pogosto krâ j dolgočas-

ja. Pritegnitev mladih v kra-
jevni skupnosti k odločanju o
vsebini in obliki dela z njimi
ter jijihovih staršev in stro-
kovnih služb in delavcev bi
gotovo rodila uspehe. To v ne-
katerih krajevnih skupnostih
že ugotavljajo. Mladi v Centru
nimajo prostora, kjer bi se
zbirali na pogovor in kjer ne
bi točili alkoholnih pijač. Po-
leg tega je alkohol cenejši, kot
so sokovi in kakav.

— Kaj pričakujete od po-
sveta?

"Menim, da bo že veliko po-
menilo to, da bomo udeležen-
ce zlasti iz kr^jevnih skup-
nosti informirali, da so tu še
neizčrpne možnosti pri reše-
vanju teh problemov in da bi
s tem tudi lahko obseg teh
problemov vsaj zmanjšali.
Nadalje bomo osvetlili realen
obseg in vrste odklonosti in
še posebej življenjske pogoje
in razvojne potrebe mladih.
Vse prepogosto smo in še de-
lamo tako da delamo ZA
MLADE, POMEMBNO PA
JE DA DELAMO Z MLADI-
MI, v tem je bistvena razlika.«

— Koga vse ste povabili na
posvet?

»Poleg nekaterih strokov-
njakov, smo povabili tudi
predstavnike krajevnih skup :
nosti, predstavnike osnovnih
šol in vrtcev, lahko pa pridejo
tudi drugi, ki jih tema zanima
in bi lahko obogatili naša ra-
zmišljanja. Zbrali se bomo 21.
marca ob 17. uri v prostorih
RK SZDL na Komenskega 7,
in upam, da bo naš namen do-
sežen.«

Renata Ažman


